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SĒDES PROTOKOLS 
Liepājā 

 
2021.gada 7.oktobrī 

     
 Nr.10 

Sēde sasaukta 2021.gada 7.oktobrī pulksten 13:00. 
Sēde atklāta 2021.gada 7.oktobrī pulksten 13:00. 
Sēdi vada Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs Jānis  Vilnītis 
Sēdē piedalās 7 deputāti: 
          Vilnis Vitkovskis 
          Dace Bluķe 
          Atis Deksnis 
          Agris Mertens 
          Uldis Sesks 
          Modris Šveiduks 
          Helvijs Valcis 
  Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 
          Edvīns Striks, attaisnotā prombūtnē 

 

Uzaicinātās personas:  
         Normunds Atvars, biedrības “Sporta klubs “Liepājas basketbols”” pārstāvis (5.§) 
         Vita Hartmane, SIA “Liepājas latviešu biedrības nams” valdes locekle (3.§, 4.§) 
         Uldis Marhilevičs, SIA “Marhils music company” valdes loceklis (6.§) 
         Kristīne Niedre-Lathere, Liepājas pilsētas Izglītības pārvaldes vadītāja (2.§) 
         Elans Strazdiņš, Liepājas domes Sporta pārvaldes vadītājs (1.§) 
 

Sēdi protokolē Iveta Fomina 
DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Informatīvais ziņojums par sporta nozares aktualitātēm Liepājā. 

2. Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu sniegtajiem 
pakalpojumiem 2021.gadā. 

3. Par grozījumiem SIA “Liepājas latviešu biedrības nams” nomas maksas cenrādī. 

4. Par maksas pakalpojumu cenrādi ēku kompleksā Kungu ielā 24, Liepājā. 

5. Informatīvais ziņojums par biedrības "Sporta klubs Liepājas basketbols" aizvadīto 
un jauno sezonu. 

6. Par koncertestrādes "Pūt, vējiņi!" atklāšanas pasākuma koncertprogrammas 
koncepciju. 

Par papildus darba kārtības jautājumu 
 

Ziņo Jānis Vilnītis:      Saskaņā ar Pilsētas attīstības komitejas 2021.gada 
7.oktobra sēdē lemto, aicina balsot par papildus 
jautājuma “Informatīvais ziņojums par koncertestrādes 
“Pūt, vējiņi!” atklāšanas pasākuma koncertprogrammas 
koncepciju” iekļaušanu komitejas sēdes darba kārtībā.  



 

 

Par lēmumu balso: 
"par"  -  
 
 

 
    8 (Dace Bluķe, Atis Deksnis, Agris Mertens, Uldis 
Sesks, Modris Šveiduks, Helvijs Valcis, Jānis 
Vilnītis, Vilnis Vitkovskis) 

"pret" -      nav 
"atturas" -      nav 

Nolemj: 
 
 
 

   
    Iekļaut komitejas sēdes darba kārtībā informatīvo 
ziņojumu “Par koncertestrādes “Pūt, vējiņi!” 
atklāšanas pasākuma koncertprogrammas 
koncepciju”. 

 
1.§ 

Informatīvais ziņojums par sporta nozares aktualitātēm Liepājā 
 

Ziņo Elans Strazdiņš: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Debatēs par jautājumu 
piedalās: 

    (prezentācija) Iepazīstina ar Sporta pārvaldes 
struktūru un sporta infrastruktūru Liepājas pilsētā. 
Informē, ka Sporta pārvalde strādā ciešā sadarbībā ar 
Vides, veselības un sabiedriskās līdzdalības daļu, ar 
vairākām pašvaldības iestādēm, sporta organizācijām 
un kapitālsabiedrībām.  
     Sporta pārvaldē strādā 13 darbinieki, tās tiešā 
pakļautībā ir Kompleksā sporta skola, Futbola sporta 
skola, Sporta spēļu skola  un Tenisa sporta skola, 
sadarbība ar florbola skolu. Kopumā sporta skolās 
izglītojas 3214 audzēkņi. Saistībā ar vieglatlētikas 
manēžas un tenisa halles atvēršanu, ievērojami audzis  
pieprasījums pēc šiem sporta veidiem. Sporta pārvalde 
īsteno arī sporta interešu izglītības programmas, kā arī 
augstas klases sporta programmu, kurā iesaistīti 5 
sportisti, saņemot valsts finansiālu atbalstu. Kopš 
2019.gada reizi gadā tiek sludināts konkurss 
līdzfinansējuma saņemšanai dažādiem sporta 
organizāciju projektiem; sporta klubiem iespējams 
pretendēt uz dotāciju. Uzsver, ka jaunās sporta 
infrastruktūras būves ir ļoti funkcionālas un modernas, ir 
izveidotas arī kopmītnes sportistiem. Tiek nodrošināta 
ekskluzīva iespēja futbola skolas audzēkņiem trenēties 
uz dabīga zālāja laukumiem, kas ir dārgs prieks. Jau 3 
gadus darbojas sporta veselības centrs, lai uzraudzītu 
sportistu veselību, laicīgi konstatētu traumas un 
nepieļautu to attīstību jau agrīnā vecumā.  
   Covid izplatības laikā Sporta pārvalde iniciēja 
orientēšanās poligonu izveidi pilsētā, ir pieejami 
brīvpieejas sporta laukumi. Norāda, ka sporta 
infrastruktūra Liepājā ir augstā līmenī. Piebilst, ka 
finansējums treneriem un sporta skolām ir nemainīgs 
piecus gadus. 
   Atzīmē, ka rindas veidojas tādos populāros sporta 
veidos kā – teniss, peldēšana un futbols. 
 
   (Dace Bluķe) 
 

Izsaka priekšlikumu 
Jānis Vilnītis: 

   - Ja jautājumu nav, aicina balsot par informatīvā 
ziņojuma pieņemšanu zināšanai. 



 

 

 
Par lēmumu balso: 
"par"  -  
 
 
"pret" – 
"atturas" - 
 

 
   8 (Dace Bluķe, Atis Deksnis, Agris Mertens, Uldis 
Sesks, Modris Šveiduks, Helvijs Valcis, Jānis 
Vilnītis, Vilnis Vitkovskis) 
   nav 
   nav  

Nolemj:     Pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par 
sporta nozares aktualitātēm Liepājā. 

  

2.§ 
Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu  

sniegtajiem pakalpojumiem 2021.gadā 
 

Ziņo  
Kristīne Niedre-Lathere: 

   - Informē, ka izskatīšanai komitejā iesniegts lēmuma 
projekts "Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par 
izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem 2021.gadā". 
Lēmums nepieciešams, lai noteiktu viena izglītojamā 
izmaksas Liepājas pilsētas pašvaldības vispārējās 
izglītības un pirmsskolas izglītības iestādēs. Pamatojoties 
uz 2016.gada 28.jūnija Ministru kabineta noteikumu 
Nr.418 „Kārtība, kādā veicami pašvaldību savstarpējie 
norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem” 
10.punktu “Ja uz saimnieciskā gada 1.septembri ir 
mainījies izglītojamo skaits, pakalpojuma sniedzējs līdz 
saimnieciskā gada 20.oktobrim precizē viena izglītojamā 
izmaksas mēnesī un saskaņo tās ar pakalpojuma 
saņēmēju”. Izglītības pārvaldē ir veikti izmaksu aprēķini 
par vienu izglītojamo pašvaldības vispārējās izglītības un 
pirmsskolas izglītības iestādēs no š.g. 1. septembra līdz 
š.g. 31. decembrim.  
   Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 
Jānis Vilnītis: 

 
- Ja jautājumu nav, aicinu balsot par lēmuma 

projektu. 
Par lēmumu balso: 
"par"  -  
 
 
"pret" – 
"atturas" - 
 

 
    8 (Dace Bluķe, Atis Deksnis, Agris Mertens, Uldis 
Sesks, Modris Šveiduks, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, 
Vilnis Vitkovskis) 
    nav 
    nav 
 

Nolemj:     Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 
"Par pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par 
izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem 
2021.gadā". 

 
3.§ 

Par grozījumiem SIA “Liepājas latviešu biedrības nams”  
nomas maksas cenrādī 

 
Ziņo Vita Hartmane:   - Informē, ka sagatavotais lēmums par grozījumiem SIA 

Ļiepājas latviešu biedrības nams” nomas maksas cenrādī 
nepieciešams, lai apstiprinātu grozījumus nomas maksas 



 

 

izcenojumos. SIA “Liepājas latviešu biedrības nams” ir 
papildinājis spēkā esošā cenrāža 8.punktā minēto 
tehnisko iekārtu izvietošanas vietas nomas sarakstu ar 
jaunu iekārtu – biļešu automātu. Cenrāža 9.punktam par 
reklāmas vietu nomu ir veikts jauns pašizmaksas aprēķins 
– līdzšinējās cenas palielināsies, un noteiktās cenas 
turpmāk tiks piemērotas gan Liepājas Latviešu biedrības 
namā, gan koncertestrādē “Pūt, vējiņi!”, gan uz afišu 
stabiem pilsētvidē. Papildus paredzēta jauna nomas 
pozīcija – digitālās reklāmas vietas noma. Grozījumi 
stāsies spēkā ar apstiprināšanas brīdi. 
    Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu  
Jānis Vilnītis: 

 
    Ja jautājumu nav, aicinu balsot par sagatavoto lēmuma 
projektu. 

Par lēmumu balso: 
"par"  -  
 
 
"pret" – 
"atturas" - 
 

 
    8 (Dace Bluķe, Atis Deksnis, Agris Mertens, Uldis 
Sesks, Modris Šveiduks, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, 
Vilnis Vitkovskis) 
    nav 
    nav 
 

Nolemj:     Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 
"Par grozījumiem SIA “Liepājas latviešu biedrības 
nams” nomas maksas cenrādī". 

 
4.§ 

Par maksas pakalpojumu cenrādi ēku kompleksā Kungu ielā 24, Liepājā 
 

Ziņo Vita Hartmane:   - Informē, ka sagatavotais lēmuma projekts par maksas 
pakalpojumu cenrādi ēku kompleksā Kungu ielā 24 
nepieviešams, lai apstiprinātu nomas maksas 
izcenojumus par ēku kompleksu Kungu ielā 24. Minētie 
pakalpojumi stātos spēkā no apstiprināšanas brīža, 
savukārt, nomas maksas izcenojumi no 2022.gada 
1.janvāra. 
   Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 
Jānis Vilnītis: 

 
   - Ja jautājumu nav, aicinu balsot par sagatavoto lēmuma 
projektu. 

Par lēmumu balso: 
"par"  -  
 
 
"pret" – 
"atturas" - 
 

 
    8 (Dace Bluķe, Atis Deksnis, Agris Mertens, Uldis 
Sesks, Modris Šveiduks, Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, 
Vilnis Vitkovskis) 
   nav 
   nav  

Nolemj:     Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 
"Par maksas pakalpojumu cenrādi ēku kompleksā 
Kungu ielā 24, Liepājā" 

 
 
 
 
 



 

 

5.§ 
Informatīvais ziņojums par biedrības "Sporta klubs Liepājas basketbols"  

aizvadīto un jauno sezonu 
 

Ziņo Normunds Atvars:     (prezentācija) Informē, ka organizācija dibināta 
2018.gadā, šogad ir sākusies basketbola ceturtā 
sezona. Biedrības paspārnē ir trīs komandas – vīriešu 
basketbola komanda, sieviešu basketbola komanda un 
junioru jeb dublieru komanda. Biedrība strādā ciešā 
sadarbībā ar Liepājas Sporta spēļu skolas basketbola 
nodaļu un tas nozīmē, ka komandu sastāvā lielākā daļa 
spēlētāju ir liepājnieku. Kopā šajās komandās, ieskaitot 
personālu, pulcētas 56 personas. Liela daļa jauniešu 
pārklājas ar pieaugušo spēlētāju komandu. Pārsvarā visi 
treneri ir arī Sporta spēļu skolas treneri un līdz ar to ir 
pārredzama pāreja no jaunatnes sporta skolas uz 
profesionālo sporta klubu. Ar Sporta spēļu skolas 
direktoru G.Kikuču esam saplānojuši un salāgojuši 
treniņgarfiku slodzes tā, lai treneri varētu strādāt gan 
sporta skolā, gan klubā un līdz ar to saņemt arī lielāku 
atalgojumu. Sadarbībā ar Sporta spēļu skolu esam 
izveidojuši veiksmīgu sistēmu. Piebilst, ka uz Liepāju ir 
pārcēlušās trīs ģimenes, attiecīgi tās, kurās kāds no 
ģimenes locekļiem ir saistīts ar basketbolu. Treneri 
atzīst, ka Liepāja ir labākā vieta, kur spēlēt un attīstīt 
basketbolu. Organizācijas vīzija – komandā iekļaut pēc 
iespējas vairāk spēlētāju no Liepājas, parādīt Liepājas 
spēku augstākajās Latvijas vīriešu un sieviešu 
basketbola līgās. Basketbola kluba vidē nodrošināts viss 
nepieciešamais, lai atrastu jaunus talantus un tos 
noslīpētu par lielā basketbola dimantiem, būt Liepājas 
basketbola piramīdas top komandai. 

Izsaka priekšlikumu 
Jānis Vilnītis: 

 
    Ja jautājumu nav, aicinu pieņemt zināšanai sniegto 
informāciju. 

Par lēmumu balso: 
"par"  -  
 
 
"pret" – 
"atturas" - 
 

 
   8 (Dace Bluķe, Atis Deksnis, Agris Mertens, Uldis 
Sesks, Modris Šveiduks, Helvijs Valcis, Jānis 
Vilnītis, Vilnis Vitkovskis) 
   nav 
   nav  

Nolemj:     Pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par 
biedrības “Sporta klubs “Liepājas basketbols”” 
aizvadīto sezonu. 

 
6.§ 

Par koncertestrādes "Pūt, vējiņi!" atklāšanas pasākuma  
koncertprogrammas koncepciju 

 
Informē Uldis Marhilevičs:     - Atzīmē, ka nākamajā gadā plānotā Liepājas simbola 

- koncertestrādes “Pūt, vējiņi!” atdzimšana ir valsts 
mēroga kultūrvēsturisks notikums, ko akcentējis ar 
Kultūras ministrs Nauris Puntulis.  



 

 

   Informē, ka atklāšanas koncerta filmēšanai uzrunāta 
Latvijas televīzija. Koncertprogrammas koncepcija 
paredz atklāšanas koncertu un ģenerālmēģinājumu, 
koncerts plānots divās daļās; pirmajā daļā – Liepājas 
simfoniskais orķestris, kur piedalīsies Latvijas dižgari, 
otrajā daļā arī Liepājas simfoniskais orķestris un Latvijas 
mūziķi/izpildītāji, integrējot arī laikmetīgās un 
akadēmiskās mūzikas izpildītājus. Atklāšanas koncerta 
mērķis – augsta tehniskā un muzikālā kvalitāte, 
mūsdienīga pieeja lietu redzējumam un apmierinātas 
visu mērķauditoriju vēlmes. Krāšņa un kvalitatīva 
koncerta norisei plānots piesaistīt audiovizuālās un 
interaktīvās mākslas jomas pārstāvi Arti Dzērvi, režisoru 
Viktoru Runtuli, Latvijas Dizaineru savienības biedru un  
SIA “Gosh design” vadītāju Guntaru Ošenieku, kā arī 
apgaismojuma dizaineru Mārtiņu Feldmani. 

 
Jautā Dace Bluķe: 

 
   - Iepazīstoties ar lielisko piedāvājumu atklāšanas 
koncertprogrammas īstenošanai, jautā vai tas jau 
iepriekš ir izlemts, ka tieši SIA “Marhils music company” 
izstrādās koncertprogrammas koncepciju? Kāda bija 
procedūra, un kā pašvaldība nonāca tieši līdz šim 
piedāvājumam? Kā iepriekš kultūras pasākumu 
operatori varēja zināt, kad jāpiesakās pasākuma 
organizēšanai?  

 
Jānis Vilnītis: 
 

 
    - Iepriekš ir notikušas vairākas diskusijas. Vienojoties 
par koncertestrādes tehniskajiem risinājumiem, lai tie 
būtu ērti gan skatītājiem, gan māksliniekiem, kopā ar 
kolēģiem koncertestrādes apskatei pieaicinājām  
vairākus ekspertus, tostarp, U.Marhileviču un 
A.Hermani, kas dalījās ar padomu un ieteikumiem par 
atsevišķiem tehnisko risinājumu uzlabojumiem. 
Sadarbības rezultātā radās jautājums arī par atklāšanas 
koncertu, tāpēc arī tika uzrunāts konkrētais komponists. 
Piebilst, ka nākamā gada pašvaldības budžeta 
plānošanas laikā šis jautājums tiks skatīts gan Budžeta 
komisijā, gan komitejās un Domes sēdē. 

 
Dace Bluķe: 
 

 
    - Būtu pateicīga, ja turpmāk uz šādu pasākumu 
organizēšanu tiktu sludināts ideju konkurss, lai nebūtu 
mieles citiem pasākumu operatoriem. Neapmierina šāda 
procedūra pasākuma organizēšanai. 

 
Uldis Marhilevičs: 

 
   - Atzīmē, ka ir ieinteresēts noorganizēt 
koncertprogrammu visaugstākajā līmenī, jo “deg” par šo 
notikumu.  

 
Dace Bluķe: 
 
 
 
 
 
 

 
   - Atzīmē, ka tic tam, ka pasākums būs labs, bet 
iepriekš ir izskanējuši piedāvājumi arī no citiem 
pasākuma operatoriem. Izcils piemērs kā nevajag 
rīkoties. Ja būtu izsludināts ideju konkurss, piemēram, 
par 50 000 eiro, pašvaldība saņemtu pietiekoši daudz 
labu priekšlikumu.  
 



 

 

Vilnis Vitkovskis:    - Piebilst, ka nākamajā komitejas sēdē vēlētos dzirdēt 
Kultūras pārvaldes ziņojumu un skaidrus kritērijus, kāda 
ir taisnīguma politika attiecībā uz izvērtējumu pasākumu 
organizēšanai; kultūrpolitikas redzējums, par atbalsta 
sniegšanu kultūras nozarei – vai atbalstām vairākus 
mazformāta pasākumus vai dažus atsevišķus, bet – 
lielformāta.  

 
Izsaka priekšlikumu 
Jānis Vilnītis: 

 
   Ja citu jautājumu nav, aicinu balsot par sniegtās 
informācijas pieņemšanu zināšanai. 

 
Par lēmumu balso:  
"par"  -  
 
"pret" – 
"atturas" – 
“nepiedalās” -  
 

 
 
   5 (Atis Deksnis, Uldis Sesks, Modris Šveiduks, 
Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis) 
   1 (Dace Bluķe) 
   nav 
   2 (Agris Mertens, Vilnis Vitkovskis) 

Nolemj:    Pieņemt zināšanai informāciju par koncertestrādes 
“Pūt, vējiņi!” atklāšanas koncertprogrammas 
koncepciju. 

 
Sēde slēgta 2021.gada 7.oktobrī pulksten 14:01. 
 
Priekšsēdētājs         Jānis Vilnītis  

Priekšsēdētāja vietnieks                                                          Vilnis Vitkovskis 

Komitejas locekle                                                                     Dace Bluķe 

Komitejas loceklis                                                                    Atis Deksnis 

Komitejas loceklis                                                                    Agris Mertens 

Komitejas loceklis                                                                    Uldis Sesks 

Komitejas loceklis                                                                    Modris Šveiduks 

Komitejas loceklis                                                                    Helvijs Valcis 

Protokolēja                   Iveta Fomina 

 

 

 

 

ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU  

UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


